

## Kini tiba masa beli ekuiti Malaysia - Tan Teng Boo

Oktober 10, 2023 @ 4:05pm



Gambar fail. Tan Teng Boo.

KUALA LUMPUR: Tan Teng Boo, Individu yang dilantik untuk icapital.biz Bhd (ICAP), percaya bahawa masa depan ekuiti Malaysia kelihatan cerah meskipun menghadapi cabaran seperti pemulihan pandemik, ketegangan geopolitik, gejolak politik, inflasi global yang meningkat, kadar pertukaran yang tidak stabil, dan corak iklim yang ekstrem.

"Perubahan asas dan struktur memang akan mengambil masa, tetapi roda perubahan positif telah mula bergerak. Ekonomi dan politik Malaysia secara beransur-ansur telah berubah kerana pengaruh negatif daripada kepimpinan politik yang lama tidak lagi berpanjangan," kata Teng Boo.

Mengulas lanjut, beliau menjelaskan bahawa, di bawah pentadbiran Perdana Menteri Datuk Seri Anwar Ibrahim, Malaysia telah melakukan perkara yang betul dengan kekal berkecuali dalam peningkatan persaingan AS-China.

"Mengapa kita mesti memilih, kita perlu berkawan dengan semua orang. Sebagai sebuah ekonomi terbuka, Malaysia perlu bersahabat dengan semua pihak," kata Teng Boo.

Melangkah ke hadapan, Teng Boo, yang mempunyai lebih daripada lima dekad pengalaman pelaburan, melihat peluang yang baik untuk saham Malaysia berprestasi lebih baik daripada apa yang telah mereka sampaikan pada masa lalu.

"Bursa Malaysia telah menyaksikan banyak pasaran kenaikan jangka pendek, tetapi hanya segelintir pelabur yang mengetahui bahawa Bursa Malaysia hanya mempunyai satu pasaran kenaikan yang mapan, dari 1974 hingga 1981.

"Saya adalah satu-satunya pengurus dana yang masih beroperasi di Malaysia yang mengalami pasaran kenaikan harga sebenar ini.

"Selepas menjerat pelabur dalam rali 'bear market' (pasaran menurun) sejak 2014, Malaysia kini berada di persimpangan yang kritikal. Buat pertama kali dalam beberapa tahun, saya menjadi lebih optimistik tentang masa depan Malaysia.

"Terima kasih banyak kepada penumpuan faktor yang positif, kini ada sebab untuk membeli saham Malaysia untuk jangka panjang walaupun kita masih menghadapi banyak cabaran," katanya.

Menurut beliau, sudah tidak perlu tepat untuk tentukan bila masa untuk masuk pasaran. Memilih saham yang betul dan melabur untuk jangka panjang adalah strategi yang lebih baik.

Teng Boo akan menjelaskan pandangannya mengenai Malaysia dengan lebih terperinci semasa Hari Pelabur 2023 Capital Dynamics dan icapital.biz Berhad, yang dijadualkan berlangsung pada hari Ahad, 5 November di Pusat Konvensyen Kuala Lumpur.

Acara tahun ini bertajuk "Mengapa Sekarang Adalah Masa Yang Tepat Untuk Melabur di Malaysia."

Teng Boo mempunyai rekod prestasi dalam mengesan dan merebut peluang pelaburan pada waktu kritikal.

Berikutan kejatuhan pasaran 'Black Monday 1987', di saat kebimbangan mengenai 'Great Depression' yang menghantui pelabur, di mana beliau telah menubuhkan Capital Dynamics Sdn Bhd.

Firma berkenaan menjadi penasihat pelaburan bebas pertama Malaysia, melahirkan kumpulan firma pelaburan Capital Dynamics di Hong Kong, Sydney, Singapura, Shanghai dan Malaysia.

Capital Dynamics Asset Management Sdn Bhd dan Capital Dynamics Sdn Bhd yang masing-masing adalah pengurus dana dan penasihat pelaburan icapital.biz.